
ZAPISNIK

s 27. sastanka Upravnog odbora Hrvatskog meteorološkog društva
održanog 11. listopada 2020. pomoću Zoom aplikacije s početkom u 15:15 sati

Prisutni: Antun Marki, Mladen Rupčić, Ivan Güttler, Vesna Đuričić, Igor Kos
Ispričani: Alen Sajko, Kornelija Špoler Čanić
Nadzorni odbor: Maja Telišman Prtenjak.

Dnevni red:

1. Verificiranje zapisnika prethodne sjednice
2. Financije i drugi izvještaji
3. Meteorološki izazovi 7 - izvješće
4. Skupština (plan rada i financijski plan za 2021.)
5. Hrvatski meteorološki časopis - 52 i 54/55
6. Članstvo, zahtjevi za brisanje iz članstva
7. Razno - (dva prijedloga B. Grisogona)

- stanje knjižnice HMD-a na Griču 3

Ad 1. Upravni odbor je verificirao zapisnik s posljednje sjednice Upravnog odbora.

Ad 2. Trenutno stanje računa iznosi 34.657,10 kn, a blagajne 2.436,57 kn. Nakon poslanog
podsjetnika za dugove, intenzivirana je uplata članarina.

Ad 3. Vesna Đuričić, predsjednica Organizacijskog odbora Meteoroloških izazova 7 (Izazova)
podnijela je izvješće. Smatra da su Izazovi završili izvrsno. Zadovoljna je s ljudima koji su sudjelovali u
organizaciji i realizaciji, a pozitivne su i povratne informacije. Bilo je 55 radova, od toga 5 video snimki
koje su, objavljene na Youtube-u, 14 power point prezentacija, dva proširena sažetka te dva postera.
Prema statistici konferenciju je pratilo 104 sudionika. Svi radovi u PDF formatu nalaze se na mrežnim
stranicama konferencije kao i snimke prvog i drugog dana. Ivan Güttler član Znanstvenog odbora
prenio je pozitivna iskustva održanog skupa. Jedina je zamjerka bila da je prvog dana diskusija bila
prekratka, ali se to ispravilo u drugom danu. Predsjednik društva također je ustvrdio da su Izazovi bili
uspješni. Financijski troškovi organizacije pokriveni su sredstvima dobivenih od Turističke zajednice
grada Zagreba, dok sredstva dobivena od Ministarstva znanosti i obrazovanja nisu utrošena i bit će
izvršen povrat sredstava.
Donesena je odluka da se sljedeći Izazovi održe u travnju 2022. godine.
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Ad 4. Donesena je odluka da se ovogodišnja redovna jesenska Skupština društva održi 14. prosinca
2020. godine. Skupština će imati dvije točke dnevnog reda: donošenje plana rada te financijskog plana
za 2021. godinu. SKupština će se održati putem elektroničke pošte.

Ad 5. Aktivnosti A. Markija na doradi i ispravljanju boja 52 HMČ-a su još u tijeku. Glavna urednica
časopisa UO-u podnijela je Izvještaj o napretku izdavanja dvobroja 54/55 Časopisa. Dvobroj će
sadržavati 7 radova, sažetke sa Meteoroloških izazova 7 te diplomske radove.

Ad 6. Na vlastiti zahtjev iz popisa članova brišu se: Željka Fuchs, Ivančica Mihovilić, Gordana Božić,
Vesna Kadija Cmrk, Anđelko Vidović, Bernarda Rožman

Ad. 7. Branko Grisogono je predložio da se prilikom nagrađivanja članova povodom svjetskog
meteorološkog dana u obzir uzmu Višnja i Marko Vučetić te Vesna Đuričić. Ivan Güttler predložio je da
se dogovori s šefom tehnike DHMZ-a Mariom Krešićem oko pristupa zgradi na Grič 3 kako bi se
utvrdilo stanje knjižnice društva.

Sastanak Upravnog odbora završio je u 16:30.

Zapisničar: Mladen Rupčić
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